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Sprawozdanie z pracy podczas wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki 
oraz Komisji Spolecznei, Ekologii i Bezpieczeństwa miedzy sesjami  

Posiedzenie komisji w dniu 09.02.2018 r. 

1. Głównym tematem spotkania była dyskusja nad propozycją  prezesa Gminnej Spółdzielni 
„Samopomoc Chłopska" dotyczącą  zamiany nieruchomości z gminą. Członkowie zarówno 
Komisji Społecznej jak i Komisji Budżetu zdecydowali o skierowaniu omawianej sprawy 
do Komisji Budżetu i Gospodarki. 

2. Podczas posiedzenia Radni rozpatrzyli dwa pisma, które zostały skierowane do Komisji 
Budżetu: 

a. Pismo w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej w Ładzyniu (części terenu 
szkolnego): Komisja Budżetu oraz Komisja Społeczna jednogłośnie opowiedziała się, 
iż  gmina nie powinna sprzedawać  omawianej nieruchomości. 

b. Pismo z Banku Spółdzielczego w Mińsku Mazowieckim w sprawie sprzedaży 
nieruchomości gminnej, będącej w użytkowaniu wieczystym banku: członkowie 
obydwu komisji zawnioskowali do Wójta Gminy o przedstawienie wstępnego 
szacunkowego operatu wskazującego wartość  omawianej działki. 

3. W trakcie posiedzenia jeden z Radnych Gminy poprosił  o informację  o pracach 
wykonywanych na drogach (gdzie, jakie prace, w jaki sposób wykonane, kiedy miały 
miejsce oraz dokumentacja zdjęciowa). Zaznaczył, że te prace należy objąć  większym 
nadzorem pracowników gminy. Ponadto poprosił  o zestawienie gdzie i na jakich drogach 
planowane są  prace naprawcze i w jakim zakresie będą  one prowadzone. Uznał, że przy 
takich pracach powinien być  obecny kierownik, aby je nadzorować  oraz sołtys, który będzie 
w stanie wskazać  najważniejsze potrzeby. 

4. Radna Król zwróciła się  z prośbą  o rozwiązanie problemu związanego z ciężkimi pojazdami, 
które od pewnego czasu skracając drogę  do drogi krajowej przejeżdżają  przez gruntowe 
drogi gminne znacznie je niszcząc. Dodatkowo zwróciła uwagę, iż  należy zwiększyć  
bezpieczeństwo na przejściach dla pieszych na ulicy Warszawskiej w Stanisławowie. 

5. Radni dyskutowali na temat dotowania żłobków, do których uczęszczają  dzieci z terenu 
Gminy Stanisławów. Poprosili Wójta Gminy o szacunkowe koszty, jakie gmina by poniosła 
jeśli zdecydowałaby się  na taką  dotację. 

6. 	Członkowie Komisji poprosili o szczegółowe sprawozdanie (łącznie z kosztami) z jednostek 
organizacyjnych dotyczące organizacji ferii dla dzieci. 

7. Ponadto Radni dyskutowali na bieżące tematy, m. in. o budowie przedszkola w 
Stanisławowie, o hali sportowej w Pustelniku, o obwodach i okręgach wyborczych w 
Gminie Stanisławów, o rewitalizacji centrum Stanisławowa, o odwodnieniu ulicy 
Senatorskiej w Stanisławowie oraz o nowych projektach sieci wodociągowej na terenie 
gminy. 
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